现金券条款及细则

1. 此现金券为本公司(Carrie’s Corner)的购物现金回赠券，每次于本公司购物满港币$5000或以上(以发票上所示的购物金额为准,并需要在同一发票内计算),并客户需成功申请为本公司VIP会员,方可获赠HK$500 现金回赠。

2. 每位合资格客户每次购物满港币$5000或以上可使用一张现金回赠券一张, 购物满港币$10000或以上可使用两张现金回赠券,如此类推,不设上限,多买多回赠。

3. 现金券的使用细则须受本公司的相关条款限制。现金券如有遗失或涂污，本公司(Carrie’s Corner)概不补发或更换现金券，亦不会承

担任何责任。

4. 本公司保留随时修改、暂停或取消以上优惠及其条款及细则的酌情权，毋须事先通知。如有任何争议，本公司将保留最终决定权。

5. 如此条款及细则的中、英文版有所差异，一概以中文版为准。

The Cash Coupon Terms and Conditions

1. The cash coupon is the cash reward of shopping in Carrie’s Corner. Those consumers having purchased $5000 or above in our company every time (be subject to the shopping amount shown on the invoice, calculated on the same invoice as required), and successfully applied for the VIP members of our company, will be presented with HK$500 cash reward.

2. Each qualified client can use one cash coupon if he purchases for HK$5000 or above every time; for HK$10000 or above can use two cash coupons and so on, no cap, purchase more and more in return. 

3. The using details of cash coupon must be subjected to the company’s related terms restrictions. Carrie’s Corner will not reissue or exchange cash coupons in case of any loss or defacement, or undertake any responsibility.

4. This company reserves the right to modify, suspend or cancel the above privileges, terms and conditions, without prior notice. In case of disputes, this company reserves the right to make final decision. 

5. In case of any difference between the Chinese and English versions in the terms and conditions, the Chinese version shall prevail. 

